



Les Voiles de Saint-Tropez 2025

Notice to Competitors

Number: 11

JEUDI 2 OCTOBRE DEFI

Source: Organizing Authority

Venue: SAINT TROPEZ

Published: 2025-10-01 19:30

Notice:

DEFI

Jeudi 2 octobre 2025

L'organisation des Voiles de Saint-Tropez mouillera :

- Une ligne de départ (entre la Tour du Portalet et une bouée rouge GSTAAD)
- La marque 8 (IC MODERNES) Position: 43°16,511'N et 006°44,408'E
- La marque 1 (IC TRADITION) Position: 43°18,01'N et 006°41,42'E

Le Comité des DEFIS se tiendra sur la Tour du Portalet (Canal VHF77) à partir de 12h (si le temps le permet) et donnera en premier le départ de la Club 55 Cup puis 12h15 les départs décalés des centenaires (19 départs) et ensuite les défis inscrits. Pour les défis, le comité donnera le « timing » par VHF pour un départ en 2 minutes. Fin des départs 15h.

Le parcours de chaque défi est libre.

CHALLENGE

Thursday, October 2, 2025

The organisation of Les Voiles de Saint-Tropez will lay the following course marks:

- A start line between the Portalet Tower and a white Rolex buoy
- Mark 8(MODERN SI) Position: 43°16,511'N and 006°44,408'E
- Mark 1 (TRADITON SI) Position: 43°18,01'N and 006°41,42'E

The CHALLENGES Committee will be held at the Portalet Tower (VHF Channel 77) from 12 p.m. (weather permitting) and will first give the start of the Club 55 Cup, then 12h15 the staggered starts of the centenarians (19 starts) and then the registered challenges. End of the starts at 3pm.

The course for each challenge is chosen by the yachts involved.

